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Kon otkriva šta će to od sutra biti drugačije 

Epidemiolog Predrag Kon je rekao za RTS da to što će biti ukinuto vanredno stanje ne znači promenu 

čitavog sveta. Kako je rekao, do sada smo se ponašali tako da smo sprečavali kontakte, a sada se to zove 

izbegavanje kontakata, naročito za starije od 65 godina i hronične bolesnike. 

Predrag Kon je rekao da kontakti omogućuju virusu da opstane i da, što ih manje imamo, kraće će trajati 

cirkulacija virusa u ovom talasu. Zbog toga navodi da ne bi trebalo mnogo da promenimo ponašanje 

kada se ukine vanredno stanje. 

Govoreći o gradskom saobraćaju, koji u Beogradu počinje od 8. maja, Kon je rekao da bi i dalje trebalo 

govoriti da je gradski saobraćaj zabranjen za opštu upotrebu i da mogu da ga koriste samo zaposleni. 

Dodao je da će oni morati da koriste maske i rukavice i da je i u samim vozilima poseban režim. 

"I to će trajati neko vreme. Pratićemo da li virus i dalje pada u cirkulaciji i koliko se smanjuje rizik od 

ulaska u gradski prevoz po pitanju prenošenja virusa", naveo je Kon. 

Na pitanje o kolektivnom imunitetu, Kon je rekao da je on lično skeptik i da ne misli da uz ovolike mere i 

sprečavanje kontakta imamo prokuženu populaciju. 

Navodi da bi zato trebalo tako i da se ponašamo jer je veliki broj ljudi ostao osetljiv, ali rezultati 

istraživanja će pokazati kakvo je tačno stanje. 

Rekao je da nije nemoguće da je virus bio prisutan u populaciji i ranije, ali da je sigurno da, ako jeste, to 

je bilo sporadično. 

Predrag Kon je istakao da još nije doneto rešenje o otvaranju granica i da će se verovatno tražiti da budu 

testirani oni koji ulaze u zemlju. Mere karantina ili izolacije će zavisiti od rezultata testa. 



 
 

 

 

Kineski stručnjaci za RTS: Srbija iz tamne ušla u svetlu etapu 

Medicinski tim kineskih stručnjaka u Srbiji je duže od šest nedelja. Ostaju kod nas da savetima, 

iskustvom i podrškom pomognu i u narednom periodu. Iz Srbije je otišlo troje kineskih stručnjaka, a 

umesto njih došlo je troje. Oni su danas obilazili ustanove u Srbiji gde im je ukazana trenutna situacija. 

U Srbiju su došli jedna medicinska sestra i stručnjaci za kontrolu infekcija i lečenje plućnih bolesti. Sa 

ministrom Zoranom Đorđevićem su obišli Dom za stare na Voždovcu i Dom za nezbrinutu decu u 

Zvečanskoj. 

Za RTS su govorili stručnjaci sa Univerziteta San Jatsen Čeng Šoudžen i Ling Binlijang. 

Čeng Šoudžen, načelnica odeljenja medicinskih sestara sa Univerziteta San Jatsen, kaže za RTS da je 

posao medicinske sestre da spasava život i leči rane. 

"Kakve god probleme da imamo, sa kakvim god katastrofama da se suočavamo, to je naš posao – 

rešavamo probleme i snalazimo se i pomažemo", navela je Čeng Šoudžen tokom gostovanja u Dnevniku 

RTS-a. 

Kako navodi, medicinski radnici u Kini su pre svega razmišljali na koji način da se zaštite i dodaje da se od 

48.000 medicinskih radnika, koliko ih je radilo u Vuhanu, niko nije zarazio.  

"Mi smo u Vuhanu morali vrlo brzo da radimo, da spasavamo ljudske živote, da brinemo o ljudima koji se 

oporavljaju, da im pružamo pomoć. Kao što sam rekla, naš posao je da spasavamo ljudske živote i da 

lečimo rane, da pružamo toplinu i svu moguću zdravstvenu pomoć", istakla je Čeng Šoudžen. 



 
 

Ling Binlijang, sa Odeljenja za zarazne bolesti Univerziteta San Jatsen, navodi da je Srbija prošla izuzetno 

težan period, ali je iz crne etape, kaže, ušla u svetlu etapu. 

"Koji god broj da pogledate, to su sve jako dobri rezultati, jako su mali brojevi. Bez obzira da li se radi o 

Evropi ili svetu, Srbija je postigla izuzetno dobre rezultate", naveo je Ling Binlijang. 

Postignuta fazna pobeda u prvoj fazi  

Dodao je da je prva faza završena i da je u njoj postignuta fazna pobeda, ali da se ne treba opuštati.  

"Sada nam uskoro sledi otvaranje granica, ukidanje vanrednog stanja i upravo sada ne smemo da se 

opustimo, moramo da vodimo računa o merama prevencije kako nam se epidemija ne bi vratila", istakao 

je Ling Binlijang. 

Stručnjak iz Kine je naglasio da je sad potrebno preduzeti određene mere i napraviti plan. 

"Naravno, i na nivou države i na nivou škola i preduzeća, jer će ljudi sada početi da se vraćaju na posao. 

Zato nikako ne smemo da se opustimo, moramo i dalje da budemo oprezni i da preduzmemo sve mere 

zaštite. Treba da se vodi računa, pošto će biti otvorene granice, da ljudi koji dolaze iz inostranstva da 

nam ne donesu taj virus i upravo zato je potrebno da sprovodimo odgovarajuće stroge mere kontrole", 

naglasio je Ling Binlijang. 

 

 

Da li majke treba da doje tokom pandemije i ko sme u vrtić 

Ulazimo u period postepene normalizacije života, period povećanih kontakata, ali rizik od inficiranja 

koronavirusom još postoji. Vakcinacija je medicinska tekovina koja ne sme biti prekinuta ni tokom 

pandemije, rekao je pedijatar dr Georgios Konstantinidis. 



 
 

Neonatolog prof. dr Georgios Konstantinidis rekao je za RTS da je malo bolesti o kojima se saznalo za 

tako kratko vreme kao što je kovid 19, a, s druge strane, svako rešeno pitanje otvara neko drugo. 

"Deca su u tom smislu najbolji primer imajući u vidu da ona obolevaju sa slabijom kliničkom slikom od 

odraslih. Međutim, imajući u vidu najnovije studije, broj asimptomatske dece nije toliko veliki kao što se 

na početku mislilo, dakle oni su samo asimptomatski prenosioci", kaže dr Konstantinidis.  

Ukoliko se uradi pažljiva analiza svega, do pet odsto njih je asimtomatski prenosilac, a blažu kliničku sliku 

ima oko 56 odsto dece, što je veoma bitno za epidemiologiju ovoga oboljenja. 

U kontekstu otvaranja kolektiva koje nam sledi – treba voditi računa da u koletkiv idu potpuno zdrava 

deca, i to u malim grupama, objašnjava pedijatar.  

Taj rizik prenošenja zaraze koji opravdano postoji kod roditelja u kolektivu, ne bi trebalo da bude veći 

nego u opštoj populaciji.  

Sistemska antiinflamatorna bolest  

U drugoj polovini aprila su u Engleskoj, zatim i u drugim zapadanim zemljama, opisali jedan težak oblik 

ispoljavanja bolesti kod dece koji se zove sistemska antiinflamatorna bolest ili sistemski inflamatorni šok.  

"On se javlja veoma retko, na jedan od 5.000 do 10.000 stanovnika, ali u svakom slučaju treba znati da 

on postoji, da se javlja u periodu oporavka dece i to je nešto na šta teoretski treba obratiti pažnju i što 

jeste novo vezano za ovu bolest koja nas je sad toliko namučila", naglašava dr Konstantinidis. 

Nema podataka da se virus prenosi na plod  

Nema podataka da trudnice obolevaju od težih oblika više nego ostale žene njihovih godina, s obzirom 

na to da su one uglavnom u mlađem uzrastu, i klinička slika nije preteška.  

Za sada ne postoji vertikalna transmisija, odnosno mogućnost prenosa infekcije sa majke na 

novorođenče u materici. Ne postoji mogućnost zaraze prilikom porođaja prirodnim putem, ali postoji 

nakon rođenja direktnim kontaktom. 

Treba naglasiti, kaže doktor Konstantinidis, da se kovid 19 se ne prenosi majčinim mlekom. 

Jedina dilema u vezi sa kovid infekcijom je da li insistirati na dojenju ili ceđenom majčinom mleku i 

struka insistira na dojenju kao metodi ishrane novorođenčeta i u ovoj situaciji. 

Vakcinacija i pranje ruku su spasli mnogo života, naglašava doktor Georgios Konstantinidis. Vakcinacija je 

medicinska tekovina koja ne sme biti prekinuta ni tokom pandemije.  

Što se tiče zaštite u kolektivima u uzrastu od tri do pet godina, nije moguće nositi maske i na tome ne 

treba insistirati. Dovoljno je pridržavanje opštih mera, pranje ruku, dezinfekcija, proveriti da li je dete 

zdravo i taj rizik će se svesti na minimalnu meru, kaže pedijatar neonatolog prof. dr Georgios 

Konstantinidis, predsednik Udruženja pedijatara Srbije. 



 
 

 

 

Kisić Tepavčević: Preporuke su da do 31. maja nema bioskopa, pozorišta… 

Zamenica direktora Instituta "Batut" Darija Kisić Tepavčević izjavila je da, iako prestaje vanredno stanje i 

život počinje da se vraća u normalne tokove, Krizni štab je dao preporuke Vladi Srbije da pojedine 

zabrane ostanu na snazi. Među njima su da bioskopi i pozorišta ostanu zatvorena do 31. maja i da se 

sportski događaji sa publikom do tada ne održavaju. 

Kisić Tepavčević je u izjavi Tanjugu rekla da i do 31. maja neće biti klasičnog oblika nastave u školama i 

visokoškolskim ustanovama, ali da će od 1. juna vrata fakulteta biti otvorena za studente koji polažu 

ispite ili završavaju pojedine laboratorijske vežbe. 

"Kada je u pitanju naša najstarija populacija, koja se savesno i odgovorno ponašla u prethodnom 

periodu, što je direktno doprinelo smanjenju broja obolelih kod te grupe građana, bitno je naglasiti da su 

tu najsnažnije preporuke za dalje pridržavanje svih mera prevencije, koji uključuju fizičko distanciranje i 

nošenje maski u zatvorenom prostoru", rekla je Kisić Tepavčević. 

Ističe da se ukidanjem vanrednog stanja ukida i zabrana kretanja za starije od 65 godina, ali da će svako 

od njih individualno procenjivati rizik. 

Kisić Tepavčević navodi da će Krizni štab predložiti i da se za starije od 65 godina odrede dva termina 

nedeljno za kupovinu, najverovatnije u jutarnjim satima, ali da će, svakako, do prodavnice moći u bilo 

koje doba dana. 

Kada je reč o pravilima ponašanja u zatvorenim prostorima, podseća Kisić, propisana su za sve objekte 

pojedinačno - teretane, restorane i kafiće, frizerske i kozmetičke salone. 



 
 

Govoreći o okupljanju na otvorenom prostoru, ona navodi da će na otvorenom prostoru maksimalno biti 

dozvoljeno 20 ljudi, a da će Krizni štab, u zavisnosti od epidemiološke situacije, taj broj smanjivati ili 

uvećavati. 

Prema njenim rečima, svi epidemiološki indikatori u prethodnom periodu su pokazali da je došlo do 

slabljenja virusa u populaciji, među kojima su, navodi, kontinuirani pad broja pozitivnih na virus korona, 

sve manja učestalost težih formi bolesti, sve više asimptomatskih oblika bolesti i produženje 

inkubacionog perioda. 

"Svi ovi pokazatelji se kontinuirano održavaju prethodnih dana i nedelja, tako da su se stekli uslovi za 

ukidanje vanrednog stanja. Međutim, napominjemo da je ovaj virus i dalje prisutan u našoj populaciji, i 

bez obzira što je njegova aktivnost oslabila, trebalo bi i dalje da se pridržavamo svih mera prevencije 

kako bi smanjili verovatnoću zaražavanja i daljeg prenošenja", zaključila je Kisić Tepavčević. 

 

 

U Srbiji se od plućne hipertenzije leči 350 ljudi 

Od plućne hipertenzije u Srbiji boluje oko 350 pacijenata. Većina se leči i prate ih lekari Kliničkog centra 

Srbije. Za naše bolesnike dostupno je sve ono što je registrovano u EU i SAD. 

Danas je Svetski dan borbe protiv plućne hipertenzije. Kardiolog dr Arsen Ristić iz Kliničkog centra Srbije 

rekao je za RTS da je to sindrom povišenog pritiska u plućnoj cirkulaciji iza kog može da stoji čitav niz 

bolesti koje su grupisane u nekoliko kategorija. 

Četiri faze plućne hipertenzije 

Danijela Pešić, predsednica Udruženja obolelih od ove retke bolesti, boluje skoro ceo život od plućne 

hipertenzije. Bolest joj je otkrivena sa šest godina i tada je počela borba za njen život. 



 
 

"Simptomi su veoma teški. Stanje čitavog tela je jako loše. Oseća se konstantni umor kako fizički tako i 

mentalni, česta su gušenja, tahikardije i veliko zamaranje", kaže Danijela. 

Plućna hipertenzija postoji u četiri faze. Prva je najblaži oblik i često se ne prepozna u samom početku. 

Druga i treća faza su donekle podnošljive i jako teške za pacijente a četvrta faza zahteva transplataciju 

pluća ili srca. 

"Pacijenti bez odgovarajuće terapije žive dve do tri godine i teško je reći bilo šta dobro za njihovu 

budućnost. Tako je bilo do onog trenutka dok nisu stigle nove terapije. Danas u Srbiji imamo pet ili šest 

dostupnih terapija koje su adekvatne za pacijente. Kada sam krenula sa terapijama moj život se znatno 

promenio, na bolje naravno. Vratila sam se normalnom životu", objašnjava Danijela Pešić. 

Veoma je važno da se ova bolesti prepozna u nespecifičnim tegobama koje imaju ovi pacijenti: Pojačano 

zamaranje, gušenje prilikom napora, kroz vreme se sve lošije podnosi čak i manji nivo fizičkog 

opterećenja. To je stanje koje opterećuje desnu polovinu srca i izazčiva srčanu slabost. 

"Važno je na vreme prepoznati plućnu hipertenziju jer adekvatna terapija ovih bolesnika ne samo da 

popravlja kvalitet života već višestruko popravlja dužinu njihovog života", naglasio je dr Ristić.  

Bolest se najčešće prepoznaje u trećoj ili četvrtoj deceniji života ali kada će se ona pojaviti zavisi šta stoji 

u pozadini bolesti. Neki put se ovo stanje desi kod ljudi koji imaju urođene srčane mane gde pedijatri 

uvode terapiju još u dečijem uzrastu.  

Nekada je plućna hipertenzija primarna bolest plućne cirkulacije kada su sami krvni sudovi u plućima 

uzrok. Što se bolest ranije prepozna to je terapija efikasnija.  

Dva leka na listi RFZO 

U Srbiji je u poslednjih 15 godina mnogo toga urađeno da prepoznavanje i terapija protiv ove bolesti 

budu na nivou onoga što je dostupno u svetu. Trenutno je za naše bolesnike dostupno sve ono što je 

registrovano u EU i SAD. Dva leka su na listi RFZO. 

Pacijenti počinju lečenje kombinacijom ova dva leka što je svetski standard. Oni teži pacijenti kojima je 

potrebna trojna komabinacija lekova dobijaju je preko komisije za retke bolesti, naglašava dr Ristić. 

Hronični plućni bolesnici, srčani bolesnici sa dijabetesom, povišenim pritiskom su pod rizikom za 

komplkacije izazvane kovidom 19. "Imali smo sreće i nismo imali pacijente sa plućnom hipertenzijom 

pozitivne na koronavirus. Naši bolesnici znaju koliko je važno da poštuju preporuke lekara", kaže dr 

Arsen Ristić. 

 

 



 
 

 

 

"MAJKU NISAM VIDEO OD POČETKA EPIDEMIJE" Dr Srđa Janković o viđanju sa starijima, be-se-že 

vakcini, klima uređajima... 

Epidemija jenjava, ali moramo da budemo obazrivi, poručuje imunolog dr Srđa Janković. Ipak, među 

građanima postoji doza straha da bi broj obolelih mogao da se poveća kada dođe do ukidanja vanrednog 

stanja i ukidanja dela restriktivnih mera. 

- Tek za nedelju dana bismo mogli da vidimo efekat ako nešto krene da se kvari. Nije stvar samo u broju 

obolelih, nego u kretanju krive, nije važan samo jedan parametar. Epidemiolozi mogu da vide kada iz 

povoljnog prelazimo u negativni tok, ali se nadam da ćemo to izbeći - rekao je Janković. 

On je pokušao da objasni sve češće informacije da su zemlje u kojima je obavezna be-se-že vakcina, 

među kojima i Srbija, bolje prošle nego ove druge. 

- Vakcina be-se-že osim onog zbog čega se daje, može da spreči tuberkulozni meningitis, a znamo da oni 

koji su je primili imaju veću otpornost na neke bolesti. Primetno je da vakcinisani imaju veću opštu 

otpornost, ali ona ne može da objasni razliku oboljevanja između zemalja. To je samo jedan faktor, nije 

tačno da je onaj ko je dobio be-se-že zaštićen od korone, to je mali doprinos zaštiti. 

Dr Janković savetuje da i dalje postoji rizik viđanja sa starijim licima. 

- Tek kada se virus svede na sporadične slučajeve moći će da se vide stariji. Međutim, čak i tada uz 

zaštitu i pažnju. Rizik sve više opada, ali ne bih lično savetovao. Ja majku nisam video od početka 

epidemije. 



 
 

Kako dolazi leto tako se sve više priča o upotrebi klima uređaja. 

- U javnim prostorima gde ima mnogo ljudi treba izbegavati njeno korišćenje. Postoji rizik i do daljeg bi 

trebalo da je se odreknemo. U stanovima ako bi bili samo ukućani, mali je dodatni rizik, ali ako dolaze 

često gosti, pa dođe neko zaražen, klime mogu da doprinesu riziku. Ne mogu da kažem da je potpuno 

bezbedna, ali nije ni na prvom mestu rizika - zaključio je dr Srđa Janković. 

 

 

Zatvara se kovid bolnica u studentskom domu u Nišu 

Privremena kovid bolnica u studentskom domu kod Medicinskog fakulteta u Nišu će biti zatvorena i na 

području Nišavskog okruga ostaće otvorena još samo privremena bolnica u "Radonu" u Niškoj Banji, 

izjavila je načelnica Nišavskog okruga Dragana Sotirovski. 

Ona je kazala da je juče u Nišu testirano 935 ljudi, što je rekordan broj od početka epidemije, a njih 47 

bilo je pozitivno. 

"Taj broj pozitivnih lica je pet odsto, što pokazuje da u ovom delu Srbije epidemija jenjava. Imali smo 

nekoliko žarišta u čitavom Nišavskom okrugu i sva su pod kontrolom", rekla je Sotirovski. 

Prema njenim rečima, pod kontrolom je i stanje u Domu u Kulini. Posle puno vremena, dodala je, tamo 

je pre dva dana obavljena smena radnika, odnosno iz karantina u tom domu izašla je grupa radnika, a 

druga grupa je počela da radi. U Kulini je juče testirano 99 korisnika i 24 je pozitivno, pre dva dana 

testirano je 37 radnika i četiri su pozitivna, a zaposlenima mnogo pomaže bolnica u Aleksincu, pošto je 

tamo reč i o hroničnim bolestima, istakla je Sotirovski. 



 
 

Ona je kazala da je pre par dana u neposrednoj blizini Instituta za javno zdravlje Niš počela izgradnja 

objekta u kome će se nalaziti laboratorija "Vatreno oko", koju je Nišu donirala kineska Vlada. 

"Rok za izgradnju laboratorije je 75 dana, a kada bude otvorena tu će dnevno moći da se pregleda do 

1.000 uzoraka", naglasila je Sotirovski. 

Prema njenim rečima, jedan stanovnik Niša izlečen od korona virusa ovih dana je u Beogradu donirao 

krvnu plazmu kako bi pomogao lečenje teško obolelih od te bolesti. 

Sotirovski je najavila da će narednih dana republička inspekcija rada, sanitarna i turistička inspekcija 

kontrolisati primenu mera koje su donete u cilju sprečavanja širenja epidemije korona virusa i dodala da 

će inspektori kontrolisati pre svega ugostiteljske objekte. 

Ona je apelovala na ugostitelje da poštuju donete mere i odluke, i istakla da su kazne ogromne, da 

dostižu i do pola miliona dinara. 

 

 

Krvnu plazmu doniralo 300 oporavljenih pacijenata 

Načelnica Centra za motivaciju Intituta za transfuziju krvi Srbije Ivana Rodić rekla je da se ovoj instituciji 

javilo više od 300 ljudi kao donatori krvne plaznme, potrebne za lečenje od koronavirusa, koji 

zadovoljavaju neophodne kriterijuma. 

"Prikupljanje krvne plazme nije novina za Institut, to je procedura koja postoji čitav niz decenija, a razlika 

je što prvi put prikupljamo plazmu rekonvalenscenata i što će se ta plazma koristiti u terapeutske svrhe, 

za lečenje drugih koji su oboleli od Covid - 19", rekla je Rodić za Blic. 



 
 

Prema njenim rečima, čitava procedura počinje pozivanjem broja 19819 na koji se javljaju lekari 

Instituta, pri čemu je potrebno da osoba ispunjava neophodne kriterijume. 

"Nakon informativnog razgovora, sledi u samom Institutu kontrola krvne slike, biohemijske analize, još 

jednom testiranje na virus korona i nakon toga se određuje termin za davanje krvne plazme", objasnila 

je Rodić. 

Prema njenim rečima, od 300 oporavljenih od ove infekcije, krvna plazma je već uzeta od nekoliko njih i 

to već po drugi put, s obzirom na to da se krvna plazma može davati na 15 dana. 

 

Bolnici za ginekologiju KBC "Mišović" stacionarni inkubator 

BEOGRAD: Bolnici za ginekologiju i akušerstvo Kliničko- bolničkog centra "Dr Dragiša Mišović - Dedinje" 

isporučen je danas stacionarni inkubator, čija je vrednost milion dinara.  

Inkubator, čija je tačna vrednost 999.600 dinara, deo je velike donacije Komercijalne banke koja se 

priključila humanitarnoj akciji Fonda B92 u cilju podrške zdravstvenom sistemu Srbije i borbi protiv 

virusa korona.  

Ovo je bio i odgovor na apel ove bolnice, kojoj je bio neophodan inkubator zbog novih potreba vezanih 

za pandemiju, promenu nacina rada i moguce izazove, kaže se u saopštenju Fonda B92. 

Kako se ističe, Komercijalna banka je dugogodišnji saborac Fonda B92 u akciji "Zajedno za bebe", a ovom 

prilikom za pomoć zdravstvenim institucijama Srbije izdvojila je ukupno 2.427.600 dinara.  



 
 

Od ovog iznosa, pored kupovine inkubatora nabavljeno je i 100 maski za neinvazivnu ventilaciju koje 

mogu da se sterilišu i koriste po nekoliko puta.  

Po 25 komada ovih maski isporučeno je u četiri kovid bolnice - KBC "Dr Dragiša Mišović", KBC "Zemun", 

Infektivnu kliniku i Kliniku za pulmologiju KCS.  

Predsednik UO Fonda B92 i direktor Srpskog filantropskog foruma Veran Matić posetio je danas KBC "Dr 

Dragiša Mišović" kako bi zvanično uručio donaciju.  

"Fond B92 je u akciji ''Bitka za bebe'' do danas nabavio 219 inkubatora za porodilišta u Srbiji i 35 za 

porodilišta u Bosni i Hercegovini. Komercijalna banka je u našoj zajedničkoj akciji donirala do sada, pored 

ostalog, 11 inkubatora", istakao je Matić prilikom primopredaje donacije. 

Matić ukazuje da je u pitanju važan doprinos preživljavanju prevremeno rođenih beba i uspešnijem 

lečenju beba sa zdravstvenim problemima.  

"Siguran sam da ćemo zajedno raditi i dalje sa istim ciljem jer i tokom pandemije vidimo koliko je važno 

imati svu neophodnu medicinsku opremu", rekao je Matić. 

Od početka epidemije virusa korona, kroz ovu bolnicu prošlo je više od 140 pacijenata koji su bili 

pozitivni i negativni na virus, a obavljeno je i 34 kovid prođaja.  

Upravnica Bolnice za ginekologiju i akušerstvo KBC "Dr Dragiša Mišović - Dedinje" dr Slađana Mihajlović 

zahvalila se na donaciji inkubatora za Odeljenje neonatologije u ovoj bolnici. 

"Bolnica za ginekologiju i akušerstvo KBC ''Dr Dragiša Mišović - Dedinje'' je jedina bolnica gde se 

trenutno leče i porađaju isključivo trudnice obolele od kovida-19 i kao takva je imala povećanu potrebu 

za dodatnom opremom, a pre svega za inkubatorima", rekla je Mihajlović. 


